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Via: griffie@gemeentemaashorst.nl


Uden, 20 november 2022


Hoe de soap rondom park Moleneind wordt voortgezet


Voorjaar 2016 is de projectgroep Moleneind op verzoek van de gemeente van start gegaan om 
een oplossing te vinden voor de ontstane druk binnen Park Moleneind. Park Moleneind is 
vooreerst een openbaar park, een groene plek binnen Uden-West. Binnen dit parkgebied wordt 
ook gesport. 


De oplossing werd gevonden in het uitplaatsen van één van de sportverenigingen, nl. honkbalclub 
Red Sox. Met deze keuze zou de druk binnen het park afnemen en zou ook de parkfunctie beter 
tot zijn recht kunnen komen. De nieuwe locatie voor de Red Sox werd de Boekelsedijk in Uden. 
Een keuze van de gemeente; de projectgroep Moleneind mocht zich niet bemoeien met de keuze 
voor een nieuwe plek. 


We zijn nu bijna 7 jaar verder. En nu gaat wethouder Harold van den Broek een ‘pas op de plaats 
maken’. Waarom: omdat volgens hem de wereld er totaal anders uitziet doordat er in Nederland 
800.000 kinderen minder zijn gaan sporten. Hij stelt: “tevens hebben de ledentallen en inzet 
speelvelden van de verenigingen op Park Moleneind zich anders ontwikkeld dan verwacht”.

Gevraagd naar cijfers omtrent deze verwachting en de gestelde andere ontwikkeling moest hij 
echter het antwoord schuldig blijven. Deze zijn er niet! Sterker nog, hij heeft niet eens naar de 
ledenaantallen geïnformeerd bij de betreffende verenigingen en hij heeft ze ook niet in beeld.


Er komt een nieuw locatieonderzoek door een extern bureau omdat volgens de wethouder in 
2017 alleen gekeken is naar een locatie binnen de toenmalige gemeente Uden. Dit is echter 
onjuist. Er is in 2017 gekeken naar locaties IN en RONDOM Uden. In 2019 is er wederom een  
locatieonderzoek gehouden, ditmaal gericht op locaties binnen Uden. En nu gaan we in 2022 dus 
het derde (!)  locatieonderzoek houden. 


Ondertussen gaat de gemeente veel geld investeren om de honkbalvereniging voorlopig nog in 
Park Moleneind te kunnen laten spelen. De wethouder gaat daarbij kijken hoe de veiligheid binnen 
het park kan worden vergroot. Dit kan echter alleen als het honkbalterrein met hoge hekken wordt 
afgeschermd. Er is immers geen ruimte voor de door de Honkbalbond gewenste veiligheidszone. 
Pal naast het honkbalterrein loopt een wandelpad, is er een parkeerterrein, een terras. Het is 
afgelopen jaren regelmatig maar nèt goed gegaan met rondvliegende honkballen. Tot het een keer 
fout gaat………en dan ligt de volle verantwoordelijkheid hiervoor bij wethouder Harold van den 
Broek!




Wat stond er ook al weer in de publiciteitscampagne rondom het fusieproces Uden-Landerd: 
méér bestuurskracht (?); draag dat dan ook uit en probeer geen genomen besluiten ongedaan te 
maken!


Namens:

-Rugbyclub Octopus

-Molenaar molen van Jetten

-Voetbalvereniging De Rakt

-Bewonersvertegenwoordiging Park Moleneind


